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Miskolc Megyei Jogú Város 

Lengyel Nemzetiségi Önkormányzata 

 

JK: 80.058-21/2014. 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzatának 2014. december 

2. napján 16.00 órai kezdettel tartott Közmeghallgatásáról, Miskolc Megyei Jogú Város 

Polgármesteri Hivatalának Jegyzői Kabinet tárgyalójában. 

 

Jelen vannak: 

Lengyel Nemzetiségi Önkormányzat megválasztott képviselői: Fekete Dénes elnök, Feledy Péter 

elnök-helyettes, Fekete Gábor testületi tag 

 

A Miskolci Polgármesteri Hivatal részéről: Dr. Angyalné dr. Soltész Kitti jegyzői referens, Sipos 

Melinda önkormányzati referens, Donát Erika önkormányzati referens, Nagy Péter költségvetési 

referens, Csapó Andrásné pénzügyi referens, 

 

Meghívottak: 

 Bárcziné Sowa Halina, Kasuba György 

 

 

Fekete Dénes elnök: Tisztelettel köszönti a jelenlévőket. 

Jegyzőkönyvvezetőnek Sipos Melindát, jegyzőkönyv-hitelesítőnek Feledy Pétert javasolja, majd 

kéri, hogy szavazzanak. 

 

A képviselő-testület a javaslatot 3 igen szavazattal elfogadta és megbízza 

Sipos Melindát a jegyzőkönyv vezetésével, Feledy Pétert a jegyzőkönyv-

hitelesítői feladat ellátásával. 

 

Fekete Dénes elnök: Elmondja, hogy a közmeghallgatásra szóló meghívót előzetesen kiküldték, 

valamint a Miskolci Naplóban is megjelent. 

Megállapítja, hogy hozzászólásra jelentkezett Bárcziné Sowa Halina, megadja a szót. 

 

Bárcziné Sowa Halina: Kérdése, hogy az esetleges jövőbeni nemzetiségi rendezvényekre a hivatal 

4. emeleti tárgyalóját munkaidő után és hétvégén is igénybe vehetik-e? A nem hivatalos 

rendezvényekre – baráti nemzetiségi összejövetelek – van-e lehetőség a más hivatali helyiség 

igénybe vételére? Gondol itt akár egy egyszobás lakásra, mely a rendelkezésükre állna. Elmondja, 

hogy megszűnt a Szerb és a Horvát Nemzetiségi Önkormányzat, akiknek a Selyemréten volt egy 

irodájuk egy lakásban. Erre esetleg igényt tarthatna a Lengyel Nemzetiségi Önkormányzat. 

A továbbiakban szól a magyar lengyel cserkész csapatok kapcsolatáról. Véleménye szerint szükség 

lenne ennek fejlesztésére az Városi Önkormányzat bekapcsolódásával akár testvérvárosi szinten is. 

Lehetne esetleg egy közös nyári cserkész tábor vagy erdei iskola Miskolcon a limanovai 

cserkészekkel közösen, majd a limanovaiak látnák vendégül a Miskolciakat. Véleménye szerint a 

limanovai kapcsolat továbbra is fontos kell, hogy legyen a nemzetiségi önkormányzat számára. 

 

(Fekete Gábor távozik az ülésről) 

 

Feledy Péter: Örül a cserkész tábor ötletének. Elmondja, hogy a miskolci cserkészek megkapják a 

Csengey utcában lévő volt „Tiszti-klubot”. A pontos feltételek még nem ismertek, de 

mindenképpen örvendetes, hogy lesz egy ingatlan, ahol az összejöveteleiket megtarthatják. Itt 

esetleg kaphatna a Lengyel Önkormányzat is egy helyiséget. 
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Fekete Dénes elnök: Az összejövetelek kapcsán elmondja, hogy folyamatban vannak a tárgyalások 

a tetőtéri terem hétvégi használatával kapcsolatban is. Természetesen azt szeretné, a hétvégén is 

tudnák használni a tárgyalót. A végeredményről tájékoztatja majd az itt jelenlévőket. A kérést, 

hogy az önkormányzat biztosítson egy lakást jelzi Polgármester úr felé. 

A cserkész kapcsolatok ápolásával maximálisan egyetért és mindenben támogatja azt. 

Kasuba György: Hozzászólásában elmondja, hogy mindenképpen fontos a fiatalítás városi és 

országos szinten is, továbbá nagyon fontos a média szereplés is. Az emberek nem ismerik a  

nemzetiségi önkormányzatokat. Véleménye szerint ki kell találni, hogy hogyan tudnak bekerülni a 

médiába, továbbá a fiatalokat megszólítani. 

Bárcziné Sowa Halina: Megkéri még Elnök Urat járjon utána, hogy a Földes Gimnáziumban 

folytatódik-e még a lengyel nyelvtanfolyam. 

 

Fekete Dénes elnök: Kéri Kasuba úr – mint tanár – segítségét ennek kiderítéséhez. 

Elmondja, hogy az országos rendezvények szerepelnek a médiában, ilyen volt a tavalyi Szent 

László nap. 

A Miskolci Tv-vel is felveszi a kapcsolatot és egyeztetett a tv-ben való szereplésről. 

Megkérdezi van-e még hozzászólás, felvetés. Megállapítja, hogy több hozzászólás nincs. 

Megköszöni a részvételt. Az ülést 16.15. órakor bezárja. 

 

 

K.m.f. 

 

 

 Fekete Dénes Gyula Feledy Péter 

 elnök jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 Sipos Melinda Dr. Angyalné dr. Soltész Kitti 

 jegyzőkönyvvezető jegyzői referens 

 

 

 

A jegyzőkönyv törvényességi véleményezésre bemutatva: 

 

 

 

Dr. Csiszár Miklós 

jegyző 


